
 

 

Geachte commissieleden, 

De wijkraad Amsterdamse Buurten spreekt ook namens de bewoners van de Amsterdamsevaart 

en heeft kennis genomen van de brief dd 18 november 2016 “Opwaardering Amsterdamsevaart”. 

Het is een plan van en met de bewoners, waar we achterstaan. 

We zijn ontzettend blij met deze tijdelijke uitbreiding van de openbare ruimte, wat betekent dat de 

bewoners een betere en mooiere leefomgeving krijgen met meer groen. 

 

Hierbij  wil ik een aantal zaken benoemen wat betreft de Risico’s in het ontwerp: 

Als eerste: Het ontwerp van de wijkraad gaat uit van de handhaving van de huidige kruispunten en 

van de huidige VRI’s . 

Het verbaast ons dat voor het geschikt maken van de VRI's toch extra kosten worden gemaakt.  

 

Als tweede: Het was/is de bedoeling dat de  recreatieve inrichting van de 'esplanade' wordt 

uitgevoerd met gelden uit andere budgetten. Na de goedkeuring worden de mogelijkheden 

onderzocht om de benodigde  budgetten te verkrijgen.  

Als laatste wil ik zeggen dat de extra onderhoudskosten te verantwoorden zijn. 

De Amsterdamsebuurt tot de meest verdichte buurten van de stad behoort met de minste m2 groen 

per woning. Het is duidelijk dat als het aantal m2 groen per woning toeneemt dat de wijk meer 

vergelijkbaar wordt met wijken waar meer m2 groen per woning aanwezig is en waar dus meer 

onderhoudskosten in de wijk zijn. 

Het kan toch niet zo zijn dat het toevoegen van noodzakelijk extra groen in de Amsterdamse Buurt, 

tot een discussie gaat leiden over extra onderhoudskosten? 

Zo blijft de buurt versteend en is er geen financiële ruimte tot vergroening. 

 

De wijkraad heeft met veel plezier met de bewoners aan dit project gewerkt en we hopen dat het 

eindresultaat zeer bevredigend wordt voor iedereen. Wij zijn nog niet klaar, nu wacht ons de 

activering van de ‘esplanada’. 

 

 

Haarlem, 6 december 2016. 

 

 

 

 


